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Svar på interpellation om en attraktiv 
evenemangsarena  
Markus Lagerquist (M) har ställt en fråga om isarenan. 

Hur tänker styret lära av tidigare misstag och säkerställa att nya arenan, redan 
när det invigs, kan ekonomiseras med företag och restauranger för att stärka 
besöksnäringen i Uppsala? 

Idrotts- och evenemangsarenor planeras och byggs utifrån flera perspektiv och 
behov. Det primära behovet är uppsalabornas behov av idrottsarenor för bredd- 
och elitidrott men också möjligheten till arenor för evenemang av annan karaktär 
som tex kulturupplevelser såsom konserter, större möten och konferenser. 
Ishallens beslut bygger på idrott primärt, med en möjlighet till event och 
arrangemang. 

I våra övergripande mål står det tydligt att vi ska se över möjligheterna till att 
tillgodose så många behov som möjligt när ny- och ombyggnation sker av både 
arenor och andra lokaler kommunen äger. 

Vad gäller Studenternas och den nya ishallen, har avvägningar gjorts mellan 
investering och möjlighet till intäkter. Det är också beskrivet i koppling till 
ishallen att möjlighet finns att etappvis se på olika möjligheter. Att ta i beaktan är 
också att våra föreningar, oavsett elit- eller breddverksamhet, ska ha ekonomi att 
nyttja arenan utifrån sina olika ekonomiska förutsättningar.  

Det nya arenabolaget kommer ha ett fokus på ekonomi och affärsmodell som 
balanserar intressena mellan olika affärsområden, men också mellan våra alla 
arenor, där både Uppsalabornas och besöksnäringens behov ska omhändertas. 

 

Erik Pelling (S) 
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